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Zápis z Konferencie VsTZ zo dňa  21.3.2025 v Košiciach 
Zasadačka Lokomotívy Košice 

 

Prítomní členovia Konferencie VsTZ :  
TC 92 Levoča – Vavrinec Sedlák (p), Cassovia Tennis Academy Košice – Martin Madej (p), TK 
DRANaM Košice – Milan Sokol(s)., Tenisová akadémia Prešov – Jozej Maras ml. (p), TK Mladosť 
Košice – Peter Jedinák (p), TC Slávia UPJŠ Košice – Radovan Sedláček (p), TKM Betliar Jozef Mikuš (p), 
MŠK Poprad-Tatry – Ing.Igor Lupták (p) TK 1901 Spišská Nová Ves – Dušan Hrebík(p), , VSE TK 
Akademik Košice – Tomáš Záborský (t) TK GSM Prešov – Marek Potočňák (p), Slavoj Deva Trebišov – 
Jakub Polák (s), TJT Michalovce -  Ivan Gondor (p), Tenisový klub Vranov – Marián Princ (p), TJ Sokol 
Prešov – Peter Pavlíčko (p), TK Profitennis Academy Prešov – Radka Rešovská (S), TK Sabinov – Ján 
Župa (p), TK Svit -  Štefan Joppa (p), 
 

Ospravedlnení členovia Konferencie VsTZ :  
STŠ Michalovce – Tibor Lešniak (p), TK F1 Poprad – Ján Polóny (p), TK Golden Dogs Malá Ida – 
Branislav Lacko (t), Tenis Komplex Košice – Roman Čepel (p), 
 

Neospravedlnení členovia Konferencie VsTZ : 
TK Čingov 2008 Smižany – František Pacoň (p), TK Tatran 2007 Prešov – Martin Potočňák, MTC Snina 
– Róbert Barta, 1.TK Rožňava – Jozef Blaško, 1. TC Humenné – Miroslav Zagora(p), TK Junior Trebišov 
– Milan Béreš, TK Športvýroba Košice - Peter Samoši (t), TK Slovan Bardejovské Kúpele – Milan 
Skonc, TK Progres Prešov – Jakub Lehet, Tenisový klub Sobrance – Ladislav Popovič, TK Lukáš Kasák 
Kapušany – Lukáš Kasák, TK ESKO Kežmarok – Jozef Galdun, ŠK Elite Vysoké Tatry – Jakub 
Stodolovský, ŠK Strix Sečovce – Cyril Ihnát, TenSta Poprad – Branislav Stankovič, 
 
-    zastúpený 
(p) – predseda 
(t) – tajomník 
(s) - splnomocnený 
 
Počet prítomných riadnych členov konferencie VsTZ 18 z 36 riadnych členov čo predstavuje 352 hlasov 
z celkového počtu 435 čo predstavuje 80,9 % - viď Príloha č.1 Prezenčná listina  
 
Rada VsTZ je uznášaniaschopná  
 
Pozvaní a prizvaní: Ing. Ivan Greguška, Miloslav Mečíř st., Ing. Igor Moška, Martin Jedinák, Rudolf 
Horváth, Peter Szőllősy, Vladimír Gerhart (kontrolór), Peter Dedík, Mojmír Mihal, Júliu Bacsó  
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Program : 
1. Otvorenie 
2. Voľba pracovného predsedníctva Rady VsTZ 2025 
3. Voľba návrhovo-mandátovej komisie 
4. Schválenie programu a rokovacieho poriadku 
5. Kontrola uznesení z konferencie 2024 
6. Správa TMK (trénersko-metodická komisia) 
7. Správa o činnosti VsTZ za rok 2024 
8. Správa o hospodárení VsTZ za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2024 
9. Správa kontrolóra za rok 2024 
10. Sieň slávy VsTZ 
11. Odovzdanie ocenení 
12. Diskusia 
13. Rôzne ( predkladajú sa návrhy, ktoré nie sú v programe Rady VsTZ) 
14. Správa návrhovo-mandátovej komisie 
15. Záver 
 

Zoznam Podkladov k jednotlivým bodom programu Konferencie VsTZ : 
K bodu 4: Program a rokovací poriadok 
K bodu 5: Zápis z Konferencie VsTZ 2024 

K bodu 6: Správa o činnosti TMK za rok 2024 

K bodu 7: Správa o činnosti VsTZ za rok 2024 

K bodu 8: Správa o hospodárení VsTZ za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 

K bodu 9: Správa kontrolóra VsTZ za rok 2024 

K bodu 10: Zápis z VV VsTZ 

 

Spôsob prístupu k jednotlivým podkladom:   
Sekretár a predseda VsTZ zaslali podklady klubom emailom v zákonom stanovenom termíne. 

 

K bodu (1,2)  
Predseda VV VsTZ Vavrinec Sedlák otvoril Radu VsTZ 2025 a navrhol za predsedajúceho predsedu 
VsTZ. Ďalej navrhol ako členov predsedníctva pánov: Ing. Igor Lupták, Miloslav Mečíř st. a Ing. Igor 
Moška a Tomáš Záborský 
 
 
Rada VsTZ: schvaľuje 
Predsedajúceho a predsedníctvo Rady VsTZ 2025 
 
ZA: 435 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
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K bodu (3): Voľba návrhovo-mandátovej a volebnej komisie 

Predsedajúci Rady VsTZ predniesol návrh na zloženie pracovných komisií: 
 
Návrhovo-mandátovej komisie v zložení: 
Dušan Hrebík – predseda 
Peter Jedinák  
Marek Potočňák 
 
Rada VsTZ: schvaľuje 
Pracovné komisie  
 
ZA: 435 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
 

K bodu (4): Schválenie programu, rokovacieho poriadku  

Predsedajúci predniesol program Rady a rokovací poriadok. Na základe návrhu p. Záborského sa bod 
11 presunie za aktuálny bod rkovanie pri príchode Janky Čepelovej Juhíszovej 
 
Rada VsTZ: schvaľuje 
Program Konferencie a rokovacieho poriadku so zmenami 
 
ZA: 435 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
 
 

K bodu (5): Kontrola uznesení z konferencie 2024 
Sekretár prečítal uznesenia Konferencie z roku 2024 

 
Rada VsTZ: berie na vedomie 
Informáciu o plnení úloh 
 

K bodu (6): Správa TMK (trénersko-metodická komisia) 
 
Sekratár-koordinátor VsTZ predniesol podstatné informácie z správy o činnosti TMK. Predstavil svoje 
plány na rok 2025, ktoré boli stretnutia s trénermi, sústredenie, kempy a pod. 
 
Rada VsTZ: berie na vedomie 
Správu TMK 
 
 

K bodu (7):Správa o činnosti VsTZ za rok 2024 
Správu o činnosti detailne predniesol predseda VsTZ Vavrinec Sedlák spolu  s projekciou. 
Vyzdvihol dôležité fakty v tejto správe a ospravedlnil sa za drobné chyby. Sekretár doplnil informáciu 
o zmene zasadnutí VV STZ z 6 na 7 zasadnutí a taktiež zmenou na 10.00 namiesto pôvodného 13:00. 
Jedno zasadnutí sa venuje výlučne koncepcii rozvoja STZ. 
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Predseda informoval o pripravovanom pláne pre rok 2025 resp. 2026 a to podporiť menšie kluby aby 
sa zvyšovala členská základňa. Forma tejto podpory nie je ešte pripravená.  
 
 
Rada VsTZ: berie na vedomie 
Správu o činnosti VsTZ za rok 2024 
 
 
Rada VsTZ: ukladá úlohu 
Vypracovať plán podpory pre menšie kluby 
 
ZA: 435 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
 
p. Graguška – vysvetlil zmenu členov dozorných rád dcérskych spoločností STZ 
p. Dedík – informoval o zmenách resp. prípadných zmenách v dotáciách zo strany ministerstva. 
Momentálne to nie je jasné. Taktiež predstavil zložky financovania. Predstavil pracovnú skupinu, 
ktorá nahradila komisie.  
 

K bodu (8):Správa o hospodárení VsTZ za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 
Správu o hospodárení VsTZ za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 predniesol podpredseda Ing. 
Igor Lupták 
 
K tomu bodu vystúpil p .Jozef Maras a pýtal sa na nezrozumiteľné položky v správe o hospodáreníza 
rok 2024. P. Igor Lupták priznal niekoľko chýb v pridelení konkrétnych položiek do jednotlivých 
kategórií.  
 
p. Gondor vystúpil v diskusii a nesúhlasil s pripravovaným plánom podpory malých klubov pre rok 
2025 nakoľko nie je jasné koľko by to stálo a za akých podmienok by bola táto podpora prideľovaná. 
Konkrétne išlo o fakt, že to nie je zahrnuté v pláne rozpočtu pre rok 2025  
 
Rada VsTZ: berie na vedomie 
Správu o hospodárení VsTZ za rok 2024 
 
Rada VsTZ: schvaľuje 
návrh rozpočtu na rok 2025 
 
ZA: 368 PROTI: 23  ZDRŽALI SA: 44 
 
 

K bodu (9):Správa kontrolóra za rok 2024 
Správu kontrolóra predniesol kontrolór VsTZ p.Vladimír Gerhart  
 
Rada VsTZ:: berie na vedomie 
Správu kontrolóra za rok 2024 
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K bodu (10): Sieň slávy VsTZ  
 
 
Predseda predstavil návrh na zaradenie do Siene slávy Východoslovenského tenisu: 
 
 
Rada VsTZ: schvaľuje 
nominovaných 
 
ZA: 435 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
 

K bodu (11):  Odovzdanie ocenení 
 
Podpredseda prečítal krátky životopis ocenených: 
Čestný odznak: p. Mochnanský – cenu prevzal sekretár, Jana Juhászová Čepelová 
Pamätná medaila: Miroslav Janda, Radovan Kužma- cenu prevzal sekretár  
 
 
Predseda navrhol pre cenu za rozvoj tenisu pánov: 
Milan Stoila 
Jozef Blaško 
 
Rada VsTZ: schvaľuje 
Navrhovaných pánov na ocenenie 
 
ZA: 435 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
 
 

K bodu (12):  Siskusia 
 
p. Gondor – predstavil svojho nástupcu pána Majora a poďakoval všetkým za spoluprácu.  
 
p. Mečíř – poďakoval všetkým klubom, funkcionárom za dlhoročnú prácu. Predstavil dokument Role 
aktérov v tenise.  
 
p. Moška – poďakoval všetkým ,ktorý podporili projekt NTC Košice a ľudom, ktorý sa o to podieľali. 
Predstavil myšlienku Profi turnajov v NTC Košice aj organizovanie Davis Cupu. Vyzval kluby aby sa 
zapojili do projektov z Fondu na podporu športu, kedže kluby z východu majú veľmi malý podiel. 
Informoval, že p.Dedík je nápomocný pri informáciaách ohľadom tohto fondu. Informoval 
o pripravovanom upgrade projektu Dajte deti na tenis. Na záver taktiež poďakoval všetkým za ich 
prácu. 
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p. Maras – otvoril diskusiu na základe zápisu z VV STZ kde sa dozvedel o kandidatúre p. Milana Kysela 
na post prezidenta STZ. Vyjadril jasnú podporu Miloslavovi Mečířovi. K totmu sa pripojil predseda 
a za klub TC 92 Levoča vyjadril svoju podporu. Táto diskusia viedla k hlasovaniu. 
 
Rada VsTZ: schvaľuje 
Podporu prezidentovi Miloslavovi Mečířovi aj na ďalšie funkčné obdobie 
 
ZA: 428 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
(1 neprítomní TK SVIT) 
 
p. Madej – predostrel problém s nahlasovaním oblastných turnajov z dôvodu termínov nahlasovania. 
Navrhol skrátiť lehotu na 6 týždňov pred oficiálnym začiatkom turnaja.  
 
Rada VsTZ: ukladá úlohu 
Pre členov VV STZ za VsTZ aby tento návrh predniesli na zasadnutí VV STZ 
 
ZA: 428 PROTI: 0  ZDRŽALI SA: 0 
(1 neprítomní TK SVIT) 
 

K bodu (13):  Rôzne 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil ani nepredniesol iné návrhy 
 
 

K bodu (14):  Správa mandátovej komisie 
 
Predseda mandátovo-návrhovej komisie p .Hrebík predniesol správu mandátovej komisie  
 

K bodu (15):  Záver 
 
Pán Peter Szőllősy poďakoval za spoluprácu s fy JOMA 
 
Predseda na záver poďakoval všetkým klubom a poprial úspešný rok 2025  
 
 

    Košice 8.4.2024 

                                                                            
 Tomáš Záborský                                                                               Vavrinec Sedlák   
   sekretár VsTZ                                                                                  predseda VsTZ 
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